
Zápis č. 16/2024 ze zasedání AS PedF UK ze dne 3. 12. 2024 

UKPedF/601540/2024 

 

Přítomni: M. Lázňovský, J. Michal, A. Nejedlý, L. Jakubcová Hajdušková, J. Štípek, K. 

Uličná, L. Květoňová, M. Linková, L. Ešpandrová, J. Gregorová, P. Procházka, Z. Svobodová, 

L. Neumann, J. Stará, R. Listíková, D. Greger, L. Lejbl 

 

Nepřítomni: K. Mašková, A. Talafous, V. Vohlídková, P. Mráček, N. Vondrová, P. Chalupský, 

K. Mikule 

 

Hosté: A. Jančařík, I. Kočová 

 

Program: 

1. Schválení programu 

2. Administrativa  

3. Schválení částek pro prospěchová stipendia 

4. Schvalování podpisu smlouvy s vysoutěženým zhotovitelem rekonstrukce budovy v 

Rettigové 4 

5. Různé 

 

1. Schválení programu 

 

Oproti původnímu plánu bylo rozhodnuto o přidání bodu 3. 

 

AS PedF UK schvaluje program v předloženém znění doplněný o bod Schválení částek pro 

prospěchová stipendia. (17-0-0) 

 

2. Administrativa  

 

AS PedF UK schvaluje zápis č. 15/2024 v předloženém znění. (17-0-0) 

 

3. Schválení částek pro prospěchová stipendia 

 

A. Jančařík uvádí tento bod: 

• Prospěchové stipendium se v letošním ak. roce týká 533 studentů. Výše prospěchového 

stipendia je 10 000,- Kč (minimální i maximální hranice prospěchového stipendia je 

tedy 10 000,- Kč). Celkem tedy bude uvolněno 5 330 000,- Kč. 

• Pro každý obor je vypočítávána individuální hranice pro přidělení prospěchového 

stipendia. Výpočet pro nárok na stipendium je stanoven tak, aby na stipendium dosáhlo 

přibližně 17,5 % studentů ve všech studijních programech. 

• D. Greger navrhuje projednat prospěchová stipendia pro příští ak. rok na stipendijní 

komisi. 

 

AS PedF UK schvaluje dolní a horní hranici prospěchového stipendia dle předloženého 

dokumentu. (17-0-0) 

 

4. Schvalování podpisu smlouvy s vysoutěženým zhotovitelem rekonstrukce budovy 

v Rettigové 4 

 



V tomto bodě proběhla diskuze ohledně podrobností k plánované rekonstrukci a A. Jančařík a 

I. Kočová zodpovídali dotazy senátorů a senátorek. 

• Projekt je připravován již od roku 2019. Kvůli pandemické a ekonomické situaci byla 

rekonstrukce odkládána až do současnosti. Původní záměr zahrnoval i nákladnější 

koncepční změny budovy, od tohoto plánu bylo však vzhledem k finanční situaci 

ustoupeno. 

• Orientační časový harmonogram stavebních prací bude k dispozici na přelomu ledna a 

února. 

• Byla vysoutěžena firma na stavební dozor a bezpečnost práce. 

 

AS PedF UK schvaluje podpis předložené smlouvy s vysoutěženým zhotovitelem rekonstrukce. 

(17-0-0) 

 

5. Různé 

 

• V letním semestru ak. roku budou zasedání senátu probíhat opět každé první liché úterý 

v měsíci od 14:00 v učebně R118. V případě potřeby budou zasedání svolávána i na 

druhá lichá úterý v měsíci. Pro následující zasedání jsou tedy plánovaná data 14.1., 

11.2., 11.3., 8.4., 6.5. a 3.6. 2025. 

 

• Dále proběhla diskuze o plánovaných změnách ve výši doktorandského stipendia (je 

plánováno navýšení). Byl vznesen dotaz, zda s navýšením stipendia bude navýšen i 

objem požadované práce. Tyto podrobnosti budou v budoucnu diskutovány. 

 

• Dále je plánované stipendium pro studenty mající nárok na rodičovskou dovolenou (tzv. 

hlídačkovné). 

 

• 25.1. končí funkční období v disciplinární komisi. A. Jančařík přijímá návrhy na 

doplnění a obměnění členů. 

 

• Trvá zájem senátu o poskytnutí podrobností týkajících se systému udělování cen Agon. 

 

• SKAS vznesl dotaz ohledně existence fakultního bistra. Během rekonstrukce bude 

bistro přestěhováno do blízkosti fakulty. Po ukončení rekonstrukce by mělo být opět 

navráceno do suterénu. SKAS rovněž vznesl požadavek, aby v době rekonstrukce 

z fakulty nezmizely mikrovlnné trouby. 

 

• A. Nejedlý upozornil na neaktuálnost některých stránek na fakultním webu. Vznesl 

dotaz, kdo je zodpovědnou osobou za zprávu webu, a nabízí, že by tato agenda mohla 

být přenesena na Komisi pro digitalizaci a technologie. 

 

 

V Praze, dne 3. 12. 2024 

Zapsala: Světlana Fleischmannová 

Vidovala: Jana Stará 

 


